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ÅRSMELDING 2021 

- Melding fra hovedstyret 

- Melding fra fotball 

- Melding fra handball 

- Melding fra langrenn 

- Melding fra alpint 

- Melding fra Freeski 

- Melding fra allidretten, herunder: 

- Melding fra barneidrett 

- Melding fra bueskyting 

- Melding fra diskgolf 

- Melding fra dykking 

- Melding fra friidrett 

- Melding fra innebandy 

- Melding fra trim 

- Melding fra turn 

 



 

ÅRSMELDING 2021 
FOR SURNADAL IDRETTSLAG 

 
Virksomhetens art og hvor den drives 
Surnadal Idrettslag er et fleridrettslag. Laget er tilhørende i Surnadal Kommune 
 
Hovedstyret: 
Leder: Vidar Ulvestad 
Nestleder: Marina Fiske Kvande 
Styremedlemmer: Svein O. Dalen 
 Heidi Haltli, gruppeleder handball 
 Ellbjørg H. Larsen, gruppeleder fotball 
 Frode Hågen Raaen, gruppeleder langrenn 
 Anders Grimsmo, gruppeleder ski alpint 
 Ingrid Bergheim gruppeleiar allidrett 
  
Daglig leder Sondre Ormset møter på styremøtene og er sekretær for styret. 
 
Dette er styrets sammensetning pr. 31.12.21.    
 
Gruppestyrene framgår av deres årsmeldinger. 
 
Arbeidsutvalget består av styreleder, nestleder, daglig leder og det styremedlemmet 
som ikke er gruppeleder. Utvalget har i 2021 ikke hatt noen konkrete 
arbeidsoppgaver. 
  
Representasjon. 
Annett Ranes, som representerer SIL, er styremedlem i Surnadal idrettsråd. Svein 
Dalen er leder av Surnadal Idrettsråd.  
Styrets leder er styremedlem i Surnadal alpinsenter AS. 
 
 
Arbeidet i styret.  
Det er holdt to (2) styremøter og behandlet 6 saker. Av de viktigste sakene kan 
nevnes: 
 

• Oppfølging av årsmøtesaker 

• Ny fordelingsnøkkel for grasrotmidler, LAM, kulturmidler 
 
Organisasjon. 
Sondre Ormset er dagleg leiar i 100 % stilling. Fotballgruppa leier 60 % av stillinga. 
 
Medlemmer. 
Medlemstallet per 31.12.2021 skal rapporteres inn i forbindelse med samordnet 
rapportering, som har frist 30.4.22. Per 31.12.2021 var medlemstallet 1179, men 
bare 838 betalende. Gruppene har rapportert 797 aktive utøvere og i 
støttefunksjoner, men dette kan være de same personene flere ganger. 



 
I 2021 fikk Surnadal IL inn kr. 147 197,68 kr i medlemskontingenter. Dette er under 
de budsjetterte kr. 150.000,-, og marginalt mindre enn i 2020. 
 
Idrettslaget brukte i 2021 Norges Idrettsforbunds medlemssystem, KlubbAdmin, og 
ansvarlig for klubbens medlemsarbeid er daglig leder. Gjennom 2021 har det vært 
jobbet med gradvis innføring av nytt medlemssystem, Hoopit, og dette blir tatt i bruk 
fra 2022. 
 
Økonomi.  
Drifta for Surnadal IL i 2021 viser regnskapsmessig årsresultat på 220 688,-.  
Lagets totale bankinnskudd er 3 739 252 kr, hvorav brorparten tilhører gruppene. Det 
er stor trygghet for laget å ha en trygg økonomi. For detaljer vises til regnskapet. 
 
SIL deler ut momskompensasjon til gruppene én gang i året, og midlene som deles 
ut er midlene som idrettslaget mottok foregående kalenderår. 
 
Fortsatt drift 
Forutsetningen for fortsatt drift er til stede, og årsregnskapet for 2021 er satt opp 
under den forutsetningen. 
 
Rettvisende oversikt over utvikling og resultat 
Laget har hatt en omsetningsnedgang på 7,6%, og resultatgraden har gått ned. 
Laget har en egenkapitalandel på 95,5 %. Styret melder at årsregnskapet gir et 
rettvisende bilde av lagets eiendeler og gjeld, finansielle stilling og resultat. 
 
Arbeidsmiljø 
I 2021 har det totale sykefraværet vært på 0 %. Det er vår oppfatning at 
arbeidsmiljøet og den generelle trivsel på arbeidsplassen er god. 
 
Ytre miljø 
Laget driver ikke virksomhet som forurenser det ytre miljø og har gjort tiltak omkring 
kunstgrasbane for å holde det slik. 
 
Likestilling 
Laget har 2 ansatte, én mann i fulltidsstilling og én kvinne i deltidsstilling. Styret 
består av fire menn og fire kvinner. Styret har ut fra vurdering av bedriftens størrelse, 
antall ansatte og stillingskategorier ikke funnet det nødvendig å iverksette spesielle 
tiltak med hensyn til likestilling. 
 
Anlegg. 
De årlige dugnadene for å holde anleggene vedlike er gjennomført i 2021. 
Viser ellers til gruppenes årsmeldinger. 
 
Sportslig aktivitet. 
Gruppenes årsmeldinger gir en fullstendig oversikt over idrettsaktiviteten i 2021, og 
det er derfor unødvendig å gjenta dette her.  
 
Forsknings- og utviklingsaktiviteter 
Laget har for tiden ingen pågående forsknings- eller utviklingsaktiviteter. 



 
 
 

Takk til alle idrettsvenner for innsats og glød. 

 
 
 

Surnadal  
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(styreleder) 
 
 
 
Anders Grimsmo Ellbjørg H. Larsen Heidi Haltli Ingrid Bergheim 
 

 

 

 

 

 

 

  



 STYRETS BERETNING 2021 

 

STYRET 2021 

Leder:    Ellbjørg Haugen Larsen 
Nestleder:   Ivar Næss 
Sportslig leder:   Ivar Næss 
Styremedlem (Anlegg):   
Styremedlem (Marked): Bjørnar Strand 
Styremedlem (BUA):   
Styremedlem (arrangement): John Ingebrigt Gjerstad (Ny) 
Styremedlem (senior):  Sondre Næss Bolme (Ny) 
Styremedlem (fri rolle):  Svein Ola Fiske (Ny) 
 
 

KORONAÅRET 2021 

Det går ikkje an å skrive ei årsmelding for 2021 utan å starte med koronapandemien som har herja i 

heile verda sidan våren 2020. For dei over 20 år vart det ikkje lov med normal trening før 18. juni. Då 

hadde det gått over 15 månader sidan sist det var lov med kontakttrening. For barn og unge har det 

og vore ein del restriksjonar, som førde til seinare seriestart og at ein del turneringar har vore avlyst. 

Heller ikkje i 2021 vart det Norway cup. Sjølv om det aller meste vart opna utover sumaren og 

hausten kom det ei ny nedstenging i november, som førde til at Romjulscupen også i 2021 måtte 

avlysast. Det skulle eigentleg arrangerast årsfest 15. januar 2022, men denne måtte også utsettast. 

ADMINISTRASJON 

Det er i 2021 heldt 6 styremøter, alle fysisk, og behandla 24 ordinære saker. Det har òg vore noko 

kontakt utanom styremøta, i hovudsak via e-post, der heile styret har delteke. Det har òg vore anna 

møteverksemd og kontakt per telefon. 

Fotballgruppa var til stades på digitalt fotballkretsting i februar, der Ellbjørg Haugen Larsen, Bjørnar 

Strand og John Ingebrigt Gjerstad representerte SIL. Dagleg leiar Sondre Ormset deltok som 

observatør. Det har i løpet av sesongen vore nokre digitale møter grunna koronasituasjonen. Her har 

leiar, dagleg leiar, sportsleg leiar, trenarveiledar og trenarar og lagleiarar delteke. Ellbjørg H. Larsen 

deltok på digitalt fotballting. 

Dagleg leiar er tilsett i 60 % stilling i fotballgruppa og 40 % i hovedlaget. 

Vi har i sesongen 2021 hatt formelt samarbeid med IL Søya. Dette gjeld Damelaget i 3. divisjon og 

J13. Vi hadde på vårsesongen samarbeid med Rindal IL om G19-lag. 

Annett Ranes representerer SIL i Surnadal Idrettsråd. 



Sentrale saker som har vore behandla er: 

1. Koronasituasjonen 
2. Oppgradering av anlegget på Syltøran 
3. Ny kunstgrasbane og fotballhall. 
4. Sportsplan 
5. Samarbeid med Rindal damelag 

 
Sportsleg utval har i år bestått av sportsleg leiar Ivar Næss, trenarveiledar Terje Polden, dagleg leiar 
Sondre Ormset, Olav Smevoll, Henrik Blekken og Ingvild Berg. 
 
 

ØKONOMI 
 

Inntektene til fotballgruppa kjem i hovudsak frå: 

1 Sponsorinntekter/arenareklame 
2 Deltakaravgift 
3 Billotteri 
4 Offentlege tilskot 
5 Arrangement (heimekampar, kiosksal, fotballskular, cupar) 
6 Sal dorullar 
7 Utleie klubbhus 

 
Utgiftene går i hovudsak til:  

1 Drift og vedlikehald av anlegg og klubbhus 
2 Innkjøp av nødvendig utstyr til alle lag 
3 Bussleie/ferjekort 
4 Dommarutgifter 
5 Godtgjersle til trenarar, lønn dagleg leiar 
6 Påmeldingsavgift cup- og seriespel 
7 Drift og innkjøp av maskiner og utstyr 

 

I 2021 har det vore mindre inntekter frå arrangement, men vi har fått kompensert ein del av dette 

gjennom statlege refusjonsordningar. Utgiftene har vorte begrensa av at det har vore mykje mindre 

aktivitet. Det aller meste har vore innsparingar på bussleige og ferjeutgifter. 

 

SPONSORINNTEKTER:  

Sponsorinntektene har frå 2020 til 2021 heldt seg stabile. 

Surnadal Sparebank har vorte SpareBank1 Nordmøre og held fram som hovudsponsor. Alti 

forvaltning,  Olav Thon-gruppen og Gjensidige er dei viktigaste sponsorane utanom. I tillegg er 

utstyrsavtalen med Intersport Olaf Moen AS og Adidas ein viktig bidragsytar i fotballgruppa, sjølv om 

det ikkje visast på botnlina. 

Andre sponsorar er: Gjensidige, Pipelife, Svorka, Statkraft, AS Elektro, YX Bjarne Schei, Talgø, 

Bunnpris, og Surnadal Transport. 

Private og bedrifter som har sesongkort på Aker Stadion og satt SIL som sin klubb gir oss, som 



tidlegare år, inntekter frå Prosjekt Tilhørighet/The Resource Group. Denne inntekta er dalande og det 

er ikkje forventa noko auke, men heller fortsett nedgang her. 

DELTAKERAVGIFT:  

Deltakaravgift vart sendt ut seint i 2021, etter det vart meir klart korleis sesongen vart. Det har vore 

krevjande å få alle til å betale og det har i 2021 ikkje kome inn meir enn 400 000,- Det blir sendt ut ei 

oppfordring til å betale for 2021 på januar 2022. 

LOTTERI:  

Det vart i år som tidlegare år heldt billotteri. Det vart i år som i fjor kjøpt inn ein litt dyrare bil og 

loddprisen vart sett til 300,-, Vinnaren av billotteriet vart kunngjort på Straffekonken som var 

arrangert på Syltøran 4. juli. Det vart solgt 1621 billodd til 300,- per lodd. 

 

OPPSUMMERING:  

I 2021 har både utgifter og inntekter vore mindre enn budsjettert. Utgiftene heng mest saman med 

mindre reiseaktivitet og mindre dommarkostnadar. Inntektene heng mest saman med arrangement 

som ikkje vart gjennomførd og mindre kiosksal, lotteri og billettinntekter. 

SPORTSLEG 
 

Vi meldte i 2021 på 21 lag. I tillegg har vi seks- og sjuåringane som ikkje har delteke i seriespel. Totalt 

har vi i 2021 hatt 335 aktive, mot 299 i 2020 og 312 i 2019. Fordelinga mellom laga er slik: 

LAG ANTALL AKTIVE LAG ANTALL AKTIVE  

H4 25 D3 27 (samarbeid med Søya) 

H6 26   

G16 21 J17 11   

G14 19 J15  

G13 18 J13 20 (Samarbeid med Søya) 

G12 10 J12  

G11 10 J11 15 

G10 14 J10 11 

G9 12 J9 9   

G/J 8 27   

G/J7 30 

G/J 6 30 

 

- Der spelarar har delteke på fleire lag, er dei rekna med der dei har vore ein fast del av troppen. 

Sesongen 2021 vart sesongen der vi kom i gang igjen, men det tok halve året. Vaksne fekk ikkje trene 

før 18. juni, sesongstart vart på hausten og for barn og ungen vart det sein seriestart, sjølv om dei 

stort sett fekk trene som normalt. 

Damelaget slo til med kretsmesterskap og var berre målforskjell frå å rykkje opp til 2. divisjon. Meget 

gledeleg i ein kort og intens sesong. Herrelaga hamna litt lengre ned på tabellen enn det som var 

håpa på. H4 enda på 4. plass og H6 på 5. plass. Begge laga viser på tross av tabellplasseringane meget 



lovande takter når ting stemmer og begge laga har hatt god utvikling av unge spelarar. 

 

MERKETAKING:  

 

G10 er det einaste laget som har gjennomført merketaking i 2021, men fleire av laga har bruka 

øvelsane og gjer seg klar til å ta merke i 2022.  

 

REPRESENTASJON AV SPILLERE: 

 

NTF Eliteturnering G14: Anders Nordvik Bergstad, Jarand Husby Haugen, Birk Blekken 

SPU 2008 bylag:  Fredrik Settemsdal, Theo Polden, Birk Blekken, Vegard Aasbø 

 

 

LEDER- OG TRENERKURS 

Kretsen arrangerte lokalt grasrottrenar 1-kurs 10. og 12. mai. Kursinstruktør var Stig Arild Råket. Frå 

oss deltok Ola Dalsegg, Marethe Polden, Ola Inge Sæther, Eva Marit Heggset, Vidar Humberset, 

Gunnar Segtnan, Geir Olav Birkestøl og Stig Ove Strand. 

Ingvild Berg har i 2020/2021 gjennomført B-lisenskurs. Webjørn Holten har gjennomført B-lisenskurs 

i 2021. 

 

DOMMARAR   

Dommar   Kampar           

 Ruben Lysø   1 

Stig Morten Gjørsvik  1           

Som det kjem fram av oversikta er det ingen som har dømt over 10 kampar i år. Kravet frå NFF er at 

ein aktiv dommar skal ha minimum 10 kampar i året. Dette gjer at vi får ein straffesanksjon fordi vi 

stiller for få aktive dommarar. I 2021 vart rekninga på 9 750,-. Rekninga vart redusert til 75 % av 

faktisk sum på grunn av ein spesiell sesong. 

Stig Morten Gjørsvik er klubbens dommarkontakt. 

På klubbdommersida har Mathea Polden, Mari Lie-Fjeldvær, Johanne Holten, Øystein Lysø og Sander 

Dahle Fiske dømt fleire kampar. 

Det var i år ikkje gjennomført dommarkurs på Syltøran.  

 

KEEPERTRENING 

Bjørn Gjeldnes har vore keepertrenar for jente- og damelaga. Gøran Settemsdal har vore 

keepertrenar for G13. 

ARRANGEMENT 

Det vart i 2021 ikkje gjennomførd SILregn-/Dråkongcup, BUA-cup eller Romjulscup. SILregn- og 



Dråkongcup vart vanskeleg på grunn av restriksjonar og vi lir av at vi ikkje har hatt BUA-leiar i 2021. 

BUA-cup vart ikkje gjennomført på grunn av sesong som gjekk langt utover hausten og mangel på 

BUA-leiar. Romjulscupen vart hindra av restriksjonar frå regjeringa. 

Fotballgruppa har årlege faste arrangement.  

Vi gjentok dugnadssal av dorullsekkar hausten 2021. Det vart i 2021 endra leverandør til Coop og det 

vart ein ny type papir. Det førde til mindre innkjøpskostnadar, men med like høg utsalspris vart 

nettoen til fotballgruppa større. 

Surnadalskortet kom ut rett før jul i 2021. Fordi mange trur dette berre er årskort på Syltøran vart 

det veldig begrensa sal når det vart ein såpass kort sesong. 

Det vart ikkje årsfest i 2020, men det vart sett av 1500,- til kvart lag til innkjøp av brus og pizza. H4, 

H6 og G/J8 rakk aldri å ha avslutningane sine i 2020, men tok att dette i 2021. I 2021 vart det heller 

ikkje årsfest. Plana var eigentleg å ha den på januar 2022, men den er utsett på ubestemt tid på 

grunn av nye restriksjonar i det denne årsmeldinga blir skrive. 

 

BankAkademiet Fotballskule 

Fotballskulen hadde to fotballøkter kvar dag, og med 120 deltakarar i juni og 75 i august, alle i 

alderen 7-14 år, ble det en kjempesuksess. Betydleg fleire deltakarar enn tidlegare år. Vegar Brøske 

hadde ansvaret for det sportslige opplegget i juni og Vegard Dønnem hadde det i august. Sondre 

Ormset hadde ansvaret for innkjøp og det administrative. Og kjøkkentenesta gjekk delvis på omgang 

med instruktørane og delvis ved hjelp av Kjell Arve Vikavoll. Instruktørane på fotballskulen var 

spelarar frå klubbens A-, B-, G16- og damelag.   

 
 

BUA 

BUA-styret har i 2021 bestått av følgende personer:  

Ola Inge Sæther 

Marit G. Langli 

Gunn Heidi Ansnes 

Nina Hognestad 

Ingen har vore leiar. 

ANLEGG OG KLUBBHUS 

I år som før, så står Syltørans venner for det meste av drift og vedlikehald på dagleg/ukentleg basis. 
Det har også vore ei gruppe med frivillige som står for klipping, gjødsling, merking og vatning av 
grasbanane. Kunstgrasbanen blir også børsta, salta og brøyta ved behov av disse. Dette er ei gruppe 
som har hatt regelmessig og til tider ganske tett kontakt på messenger. 

Syltørans Venner har i 2021 arbeidd mykje med inngangspartiet/billettbua som no har fått seg ei 
ansiktsløfting. For meir detaljert oversikt, henviser vi til deira eiga årsmelding. 



Det har dessverre ikkje vore den fulle aktiviteten alle hadde håpa på i 2021, men banane lyt like fullt 
vedlikehaldas. Klipping er noko som tek mykje tid, men på våren vart det installert robotklipparar 
levert av EIK-senteret. Det viste seg at klipparar med styretråd rund banen ikkje fungerte, då arealet 
vart for breitt. EIK-senteret og Husqvarna gav oss då ein god avtale på satellittstyrte klipparar. Desse 
kom i drift på juni og med unntak av ein som ikkje tok lading heilt på slutten av sesongen gjekk desse 
utan problem. 

Det vart utført ein del arbeid på traktoren våren 2021. Dette var heilt nødvendig for at den kunne 
brukast då det var mykje rust og slitte delar. Traktoren ber framleis preg av salting og gjødsling og blir 
fort slitt. 

Det har vore jobba med ny kunstgrasbane og/eller fotballhall i løpet av året. Ei arbeidsgruppe med 
Ellbjørg H. Larsen, Svein Naustbakk, Svein Inge Kvande, Lars Ove Løseth, Olav Heggset og Sondre 
Ormset har jobba med dette. 

 

 

 

 

Ellbjørg Haugen Larsen   Ivar Næss     

 

 

Sondre Næss Bolme   John Ingebrigt Gjerstad   Svein Ola Fiske 

 

Bjørnar Strand    Sondre Ormset, dagleg leiar 

 

  



Årsmelding for Surnadal IL håndball 2021.  

  

Styrets sammensetning: 

Leder: Heidi Haltli 

Nestleder: Ane Forslund 

Sekretær: Oddrun Husby 

Sportslig leder: Janne Rangnes 

Materialforvalter: Marte Øie 

Arrangementsansvarlig: Tonje Larsen Faksnes 

Økonomiansvarlig: Kristin J. Ranes 

  

ADMINISTRASJON 

Sportslig utvalg har bestått av Janne Rangnes. 

Vår 2021 hadde vi ikke noen som var ansvarlig for håndballbasaren og det ble ikke 

gjennomført basar i 2021.  På foreldremøtet på høsten ble det valgt inn foreldre fra hvert lag 

som skulle være med å arrangere basar våren 2022.  

Tonje og Heidi har vært innkjøpsansvarlig for kiosken.  

  

Arrangementskomiteen fordeler hjemmearrangementene på lagene før sesongen, noe som 

innebærer kioskvakt, hallvakt og sekreteriat. Dette er en ordning som er innarbeidet over 

flere år og som fungerer godt.  

  

ØKONOMI 

  

Status bankkonto pr. 31.12.21:  

Driftskonto: 533 345,60kr 

Sparekonto: 165 516,14kr 

  



 

 

 

ARRANGEMENT 

1.august var vi vertskap for treningskampen mellom Charlottenlund 1.divisjon og Molde Elite. 

 

Inntektsbringende tiltak: 

Loddsalg på kampen mellom Molde og Charlottenlund: 3870 kr.  

Basar: På grunn av koronarestriksjonene ble det ikke planlagt basar i 2021. 

Kjekssalg: Styret besluttet å ikke gjennomføre kjekssalg i 2021.  

 

SPORTSLIG  AKTIVITET   

I Trønderenergiserien i 2021 hadde vi følgende lag:  

Sommer 2021 gikk vi inn i et samarbeid mellom Surnadal og Sunndal. Det ble samarbeidslag 

på D5 og J14.  

Lag vår: Mini, G10, G12, G14, J10, J12, J14, D4. Det var ingen kamper i vårhalvåret pga. 

covid 19. 

 

Lag høst: Mini, J9, J10, J12, J15, G15, SuSu J14 og SuSu D5. G10 og G13 ble trukket før 

seriestart.   

Trondheimscup 2021: Flere lag var påmeldt, men cupen ble avlyst.  

Aktive dommere i sesongen 2020/2021: Stian Faksnes og Ole Magnar Ulvund 

 

Dommerkontakter: 

Vår: Arve Vasskog 

Høst: Ingen dommerkontakt.  

PROFILERING AV SPONSORER 

Sponsorer blir profilert via reklameskilt i idrettshallen ved alle arrangement, godt synlige 

logoer på alle spilledrakter, logoer på alle plakater i hallen, og til bruk i sosiale media, 

(prislister, kampplakater osv). Vi passer på at draktene er godt synlige ved bildetaking.  

 



ANLEGG 

Håndballen bruker Surnadal idrettshall som er en kommunal hall.   

  

Oddrun Husby,  

Sekretær i Surnadal IL håndball  

  

 

  



Årsmelding for Surnadal IL Langrenn 

 

STYRET 2021: 

Frode Hågen Raaen – styreleder 

Steinar Aasbø – nestleder 

Daniel Zwick – anleggsansvarlig 

Heidi Gravoll Sæter – sekretær 

John Bjarne Gujord – kasserer/økonomi 

Magnus Bøklep – arrangement/sportslig leder 

 

ADMINISTRASJON 

Administrasjonen består av styret, og administrative oppgaver utføres i fellesskap. 

Det har vært avholdt 1 årsmøte, 5 styremøter og behandlet 28 saker. Vi har også vært 

representert både på vårmøte og høstmøte, samt andre digitale møter i regi av Sør-

Trøndelag Skikrets. 

ØKONOMI 

Se vedlegg/egen rapport fra regnskapskontoret. 

ARRANGEMENT 

Barn i løypa 2021: 

Kom i gang på januar 2021 som vanlig. Det har vært et brukbart oppmøte, men antall 

betalende gikk dessverre noe ned. Noe kan forklares med synkende barnekull, men her 

spilte også Covid19 en stor rolle. Det kan vel heller ikke sies at vi var direkte heldige 

med været mange av torsdagene.  Til sammen var det om lag 80 barn som kjøpte 

startnummer. 

Det ble dessverre ikke arrangert noen større skirenn på Nordmarka dette året som en 

følge av Covid19. Vi skulle gjennomført KM Sprintstafett, men den ble dessverre avlyst. 

Det samme ble også Nordmarksrunden.  

Det ble gjennomført 2/3 klubbrenn på Nordmarka. 

Vi var også en aktiv medhjelper da Bankmila ble arrangert i høst. Det ble heller ikke 

gjennomført noe lotteri pga av restriksjoner knyttet til Covid19. 

 

 



 

 

SPORTSLIG AKTIVITET  

Sportslig tilbakeblikk på sesongen 2020-2021. 

20/21 sesongen fortsatte der den forrige sluttet, preget av pandemi og med store 

begrensninger også for langrennssporten, til tider har det føltes som om vi som driver 

utendørsidrett har blitt i overkant hardt begrenset. 

Fokuset har vært å holde motivasjonen oppe og prøve se fremover mot en normal 

hverdag igjen. På tross av begrensninger har vi klart å holde bra aktivitet internt i 

treningsgruppene og klubben, men sesongen har vært redusert på grunn av at mange 

større skirenn har blitt avlyst, som Midt Norsk Mesterskap, Hovedlandsrenn, Norgescup 

og NM.  

Vi har klart å gjennomføre flere klubbsamlinger, etter et opphold i 2020 fikk på ny 

gjennomført en vellykket samling i Bruksvallarna høsten 2021. Nytt for året var 

sommerskisamling på Sognefjellet i slutten av juni, et tilbud for de aktive løperne som 

satser på langrenn i aldersgruppa 14 og opp til og senior. Samlingen ble vellykket og 

med positive tilbakemeldinger fra alle deltakere. Håper vi får muligheten til å gjenta et 

lignende opplegg i også i år. 

Vi hadde flere løpere i mange årsklasser som representerte klubben på mange av de 

konkurranser som etter hvert ble mulig å gjennomføre etter litt oppmykning av corona-

restriksjoner. Flere av våre løpere viste sterke resultat og topplasseringer i selskap med 

de beste i sine klasser når mulighetene til å gå skirenn først kom.                                   

Våre løpere er ofte fordelt fra topp til bunn av resultatlistene, vi er stolte av alle som 

deltar og representer seg selv og klubben i skirenn. Både de som ligger på topp og de 

som ligger lenger ned på listen gjør en stor innsats for å bli en litt sterkere utgave av 

seg selv for hver treningsøkt de legger ned. 

Vi setter og pris på de som bare ønsker delta på de organiserte treningene vi tilbyr.  Vi 

håper at så mange som mulig blir med videre og skaper egen utvikling og bidrar til et 

godt treningsmiljø i klubben! 

 

Våre treningsgrupper har vært slik 2020 – 2021 sesongen: 

6 - 9 år.  Antall   10 .         Trenere Daniel Zwick , Rickard Larsson 

10 -12år.  Antall  9        Trenere: Frode Haagen Raaen og John Øye 

13 - senior. Antall 11    Trenere: Eva Sæterbø og Magnus Bøklep 



I tillegg er det mange gode resultater gjennom året som for øvrig kan finnes på sidene 

www.surnadalil.no og Surnadal Il Langrenn på facebook. 

 

 

PROFILERING AV SPONSORER 

Foreldremøte måtte utgå på grunn av Covid-19 for de yngste, mens vi rakk å 

gjennomføre et møte for den eldste gruppa. Generalsponsor har skiftet navn, og det har 

blitt gjennomført skifte av arenareklame. Nye klubbklær ble bestilt i høst, men de kom 

ikke før 2022. 

Vi har nedfelt krav i våre målsettinger/bestemmelser om hvordan de skal være kledd på 

renn/oppvarming (for de over 13 år). Vi er også meget synlige i våre lokale medier, som 

blant annet Trollheimsporten. Våre hovedsponsorer er profilerte ved premieutdeling ved 

arrangement, og da er også stadion profilert med beachflagg og en stor portal ved 

starten av inngangen til oppløpet. De er også profilerte på trykket materiale, som ved 

invitasjoner til arrangement og frivillig løypeavgift. Vi har egen Instagram-konto og 

Facebook- side med mange følgere der våre sponsorer blir brukt bevisst. 

 

   

ANLEGG 

Det har utføres til enhver tid mange timer med dugnadsinnsats på anlegget. Det har 

blitt gjennomført to dugnader på høsten, to lørdager i september der løypene blir 

ryddet og anlegget klargjort til vinteren. Videre har vi arbeidet mye med å oppdatere 

skilter. Vi har stor bygningsmasse som krever mye vedlikehold, og det er krevende å 

klare å opprettholde standarden på bygningene.  

Arbeidet med å skifte alle lysarmaturene er startet opp og mesteparten av lysløype er 

skiftet. Det gjenstår å sette opp noen nye stolper på stadionområdet., og vi håper å 

komme i mål før utgangen av 2022. I tillegg har Hans brukt mange timer med å rense 

vannanlegget i høst. Noen punkter som ble gjort under dugnadene i høst er nevnt 

under: 

-Vi var totalt 8 personer og holdt på fra ca. kl. 9-15. 

-Det ble ryddet rundt husene, et stykke langs lysløypa i begge retninger fra 

klubbhuset og på myra. 

http://www.surnadalil.no/


-Trær på takene på klubbhuset og tråkkemaskingarasjen ble fjernet. 

-Det ble vasket og ryddet oppe i klubbhuset og i gammel tidtakerbu. 

-Det ble kjørt to turer med full henger til gjenvinningsstasjonen. Alt av gamle 

armaturer samt kabler og mye søppel. 

-Rommet til venstre i gammel tidtakerbu ble ryddet slik at det står klart for nye 

hyller nå. Se vedlagt bilde og skisse med mål. 

-rydding av haug ved akebakken. 

 

  

Frode Hågen Raaen, 14/02-2022 

Leder for Surnadal IL Langrenn 

 

 

 

  



 

 Årsmelding 2021 SIL Alpin  
 
Målsettingen til Surnadal IL Alpin er å skape skiglede, mestringsfølelse  
og individuelle prestasjoner i alpinsporten. Vi ønsker at så mange barn  
og ungdom fra Surnadal som mulig skal bli glad i alpinsporten, og at de  
skal delta og utvikle seg hos oss så lenge som mulig.  
 
Styret 2021:  
Leder/oppmann: Anders Grimsmo  
Nestleder/hovedtrener: Rune Mogstad  
Kasserer: Odd Helge Haugen  

Sekretær/premieansvarlig: Vigdis Rodal  
Styremedlem/materialforvalter: Per Olav Hoem  
Styremedlem/trener: Halvor Drøpping  
Styremedlem/marked/PR: Magnar Heggset  
Styremedlem/trener/arrangementsansvarlig: Nils Inge Aasgård  
 
ADMINISTRASJON  
Styret har avholdt ett høstmøte og ett vårmøte, og ellers ved behov. I stor grad blir 
styresaker behandlet forløpende ved e-post korrespondanse/Messenger.  
Styret behandler følgende faste saker i møtene:  
- Økonomi  
- Treninger kommende periode  
- Samlinger kommende periode  
- Renn kommende periode  
- Nyheter fra krets og forbund  
Årsmøte avholdt i mai.  
 
ØKONOMI  
Alpingruppa har god økonomi som følge av mange års nøysomhet.  
Alpingruppa mottar sponsormidler frå SIL hovedlag sitt sponsorprogram.  
Hovedsponsor for alpingruppa er CONSTO MIDT-NORGE AS.  
 
ARRANGEMENT  
Sesongen 20/21 ble, i likhet med den foregående, svært preget av avlysninger av 
arrangementer pga koronasituasjonen.  
Karusellrenn  
Med mindre reising til renn på bortebane ble det rom for å arrangere mer aktivitet, som 
for eksempel karusellrenn for de minste, i Surnadal Alpinsenter.  
Karusellrenn er åpent for alle barn som ønsker å prøve seg i  
alpinrenn, og er en viktig rekrutteringsarena for gruppa. Gjennomsnitt på ca 40  
deltakere i alderen 4 – 12 år.  
Sæterliarennet  
Det tradisjonelle Sæterliarennet i Surnadal Alpinsenter måtte dessverre avlyses pga 
korona i 2021.  



Midt-Norsk Mesterskap 2021  
Ett av få arrangementer som ble arrangert mellom «Koronabygene» denne sesongen var 
Midt-Norsk Mesterskap på Bjorli 24. og 25. april 2021. Her hevdet SIL Alpin seg veldig 
godt med Jarand Husby Haugen i spissen som ble Midt-Norsk mester U14 i både slalåm 
og storslalåm. Det ble pallplasseringer også på Selma Stavik Heggset U12, Even Rodal 
Haugen U12, Håkon Hoem U14 og Maja Mogstad U14.  
 
SPORTSLIG AKTIVITET  
Utøvergruppa består av løpere i alderen 4 - 14 år. SIL Alpin forholder seg til  
retningslinjene fra Norges skiforbund når det gjelder anbefalt antall samlingsdager,  
treningsmengde og antall renn, for de ulike aldersklassene.  
 
SPORTSLIGE RESULTAT  
Utøverne i SIL Alpin hevder seg veldig godt i Sør-Trøndelag skikrets i alle de rangerte 
aldersklassene U12, U14 og U16.  
 
KRETSARBEID  
Anders Grimsmo har vært medlem i Alpinkomiteen(AK) i Sør-Trøndelag skikrets siden 
2015. Fom juni 2021 tok Nils Inge Aasgård over som representant for SIL Alpin i AK.  
 
ANLEGG  
Alpingruppa har et veldig godt samarbeid med Surnadal Alpinsenter. Gruppa bidrar med 
dugnadsarbeid i og utenom sesong som oppgjør for trenings- og renn forberedelser med 
tråkkemaskin, heiskjøring utenom åpningstid osv.  
 
PROFILERING AV SPONSORER  
Alpingruppa profilerer alle sponsorer på sine klubbdresser ihht mal fra SIL. Disse blir 
brukt på treningssamlinger og renn gjennom året. Dressene brukes alltid når løperne 
avbildes for bruk i media.  
Ifbm med renn og treninger i Sæterlia benyttes portflagg og startnummer fra 
generalsponsor.  
 
 
 
 

Surnadal, 22. februar 2022  
Anders Grimsmo  
Leder for SIL Alpin 

  



 Årsmelding Surnadal IL Freeski 2020/21 

 

STYRET 2020/21 
Leder:     Halvor Drøpping 
Nestleder:    John Ingebrigt Gjerstad 
Sportslig leder:   Terje Haugen 
Styremedlem (arrangement): Elinor Bolme 
Styremedlem (kasserer):  Kristin Kårvatn 
Styremedlem:   Ingvild Kårvatn 
Styremedlem:   Odd Rune Hoem 
 
 

KORONAÅRET 2021 
Utfordringer med situasjonen rundt korona har preget sesongen også for Freeski 

gjengen. Planlagt Hovedlandsrenn ble avlyst pga smittesituasjonen, samt 

begrensninger rundt deltagelser rundt om på de forskjellige aktiviteter utenfor 

kommunen. 

ADMINISTRASJON 
Styret har fungert som interim styre i påvente av godkjenning i hovedlaget (7 juni 21).  
Avholdt 2 styremøter i forrige periode etter opprettelse av egen gruppe. 
 
Styret har behandlet følgende faste saker i møtene: 
- Økonomi 
- Treninger kommende periode 
- Samlinger kommende periode 
- Renn kommende periode 
- Nyheter fra krets og forbund 
 
Årsmøte avholdt i mai. 
 

Økonomi 
Inntektene til Freeski gruppa kjem i hovedsak fra: 
 

1 Søknad på eksterne midler/gaver/sponsing 
2 Andel LAM midler 
3 Andel Grasrotmidler 
4 Andel kulturmidler 
5 Deltakeravgift 
6 Pantelotteri 
7 Arrangement 



 

Utgiftene 20/21 gikk i hovedsak til:  

1. Ny trampoline for innendørstrening 

2. Premier 

3. Trenere/dommer/speaker på arrangement 

4. Samlinger 

 

ARRANGEMENT 
Freeski cup 

Freeskigruppa arrangerte karusellrenn, Telenorkarusell, 4 dager i januar – mars 

2021. 

Karusellrenn er åpent for alle barn som ønsker å prøve seg i parken, og er en viktig 

rekrutteringsarena for gruppa. Gjennomsnitt på ca 30 stk 

deltakere i alderen 4 – 15 år. 

 

Sæterlia Show & Style 
Søndag 28. februar arrangerte Freeskigruppa Sæterlia Show & Style i Surnadal 

Snow park. Dette er et av 4stk arrangement som inngår i Pipelife Show & Style 

cupen som er fordelt på Oppdal, Vassfjellet, Ålen og Surnadal 

Totalt ca 40 deltakere, hvorav ca 30 stk lokale og ca 10 stk fra Freidig, Oppdal, Ålen. 

 

SPORTSLIG AKTIVITET 
Utøvergruppa består av løpere i alderen 4 - 15 år. Surnadal Freeski forholder seg til 

retningslinjene fra Norges skiforbund vedr. aktivitet, treningsmengde og antall renn, 

for de ulike aldersklassene. 

Treninger i idrettshallen har vært sammen med Alpingruppa: 

- Uke 42 – 52: Barmarkstreninger inne mandager (alle klasser) 

- Uke 42 – medio desember (til åpning av Sæterlia) har det vært gjennomført 

innendørs treninger tirsdager på trampoline i Wavin lokalene. 

- Uke 1 – påske: Treninger mandager (alle klasser), Freeski cup /trening torsdager 

(alle klasser). 

Ca 1 time per trening 0 – 8 år (super kids), ca1.5 time per trening U10 (Kids og 

eldre).  

 

Trampolinepark 

1 stk ny solid North trampoline ble innkjøpt for å kunne supplere treninger med 

Freeskirelatert aktivitet. Lokaler i Wavin bygget ble leid for anledningen og totalt 2stk 

trampoliner ble montert i tillegg til air tramp matter. 

 

Treningssamlinger: 



Samling i Funesdalen i samarbeid med Sør-Trøndelag skikrets ble arrangert på 

januar i 2020, men ble avlyst i 2021 pga Korona. 

 

 

Nor Freeski: 

Isak Drøpping og Alfred Blomstrand Harang har representert Nor Freeski i 2021. Nor 

Freeski er Sør Trøndelag Skikrets sine representanter som blir invitert til å delta på 

landsdekkende renn. Alfred deltok på NM i Trysil og gjorde sine saker veldig bra 

alderen tatt i betraktning (15år). 

 

Renn: 

Freeski har i sesongen 2020/21 vært i startgropa som egen gruppe, men på tross av 

dette stilt på flere konkurranser og hevdet oss meget bra.  

 

Renn vi har deltatt på i 2021: 

- Show & Style, Oppdal 

- Show & Style, Vassfjellet 

- Show & Style, Ålen 

- Show & Style, Sæterlia 

- NM Trysil 

 

SPORTSLIGE RESULTAT 
Utøverne i Freeski gruppa er per dd i all hovedsak U10 og yngre (super kids). I disse 

klassene er det ikke rangerte resultatlister.  

Flere av de eldste løperne våre har deltatt i yngre junior klassen hvor flere av disse 

har vunnet renn, samt at vi stort sett har vært på pallen i alle renn. 

1 løper (Alfred) deltok på NM Trysil Big Air med veldig godt resultat.  

 

KRETSARBEID 
Halvor Drøpping er representant i Freeski gruppa for Sør-Trøndelag skikrets. 

 

ANLEGG 
Surnadal Snow Park er et anlegg som drives på dugnad, og med god hjelp fra 

Surnadal Alpinsenter vedr. leie av tråkkemaskin. Shaping av hopp er dugnadsbasert 

med ansvarlige på ukebasis.  

 

PROFILERING AV SPONSORER 
Freeski gruppa har tidligere vært underlagt Surnadal Alpin og har benyttet samme 

sponsorer som de.  



Ifbm med renn og Freeski cup i Sæterlia benyttes beach flagg fra generalsponsor 

samt andre sponsorer. 

 

 

Årshjul Surnadal Freeski sesongen 20/21 

August 20  25. Styremøte med konstituering 

September 20 1.-15. Sende inn søknader til investering av trampoline 
Kickoff 

Oktober 20 Uke 42: Oppstart trening inne 

November 20 Ukentlig trening inne/ute 

Desember 20 Ukentlig trening ute 

Januar 21 
Ukentlig trening ute 
Freeskicup Sæterlia 
Pipelife Show and style 
30. Søknadsfrist Surnadal Sparebank om allmennyttige formål 

Februar 21 

Ukentlig trening ute 
7. NOR Freeskicup Dombås (Big air) 
27.-28. Hovedlandsrenn Surnadal (Big air og slopestyle) 
Pipelife Show and style 
Freeskicup Sæterlia 

Mars 21 

Ukentlig trening ute 
Pipelife Show and style  
Freeskicup Sæterlia 
20. NOR Freeskicup i Vassfjellet (slopestyle) 
Årsmøte 

Pantedugnaden pågår gjennom hele året. 

 

 

Surnadal, 25. februar 2022 

Terje Haugen 

Surnadal Freeski 

 

 

  



Årsberetning  

Surnadal Idrettslag Barneidretten 

2021 

 

Styrets sammensetning 

Leder: Ingrid Bergheim  

Kasserer: Anita Røen Svensli 

Styremedlem: Kine Utvik 

Styremedlem: Espen Fougli Vraalsen 

Styremedlem: Kine Lervåg 

 

Vi hadde årsmøte på teams 3.3.21. 

 

Besøk av mus i lagerarealet i idrettshallen oppdaga 21.2.21. Den hadde spist hull på noen risposer. 

Heldigvis ingen større objekter skadet.  

 

Leder Ingrid Bergheim har representert barneidretten i Allidrettsgruppa i Surnadal Idrettslag. Hun har 

deltatt på 3 møter der.  

 

Vi hadde to styremøter, 14. mars og 31. mai. På møtet 31. mai hadde vi fått med Kine Lervåg og 

Espen Vraalsen i styret. Espen kom til barneidretten med ønske om å starte opp ny aktivitet for barn 

5-6 år.  

 

Aktivitet 

Barneidretten hadde «åpen hall» 16.10.21. Vi hadde da omtrent 280 personer innom av stort og 

smått.  

«Åpen hall» ble avlyst resten av året på grunn av smittesituasjonen i kommunen og i styret. 

Vi er veldig fornøyd med de arrangementet vi holdt. Vi har vært etterspurt under pandemien, og 

gleder oss til å komme i gang igjen. 



 

Om nyoppstartet Allidrett for barn 5-6år 

Oppstart sent august 21 med ca 50 barn tilstede. Uteaktiviteter fram til uke 38 på Øye stadion. 

Friidrett, frisbeegolf og ballaktivitet var av innslagene. Klatring innendørs og lekaktivitet med 

motorisk utvikling i fokus fram til jul. Vi fikk leie gymsal på NoFo ettersom kommunen ikke hadde noe 

å tilby. 

Aktivitet i desember ble ski (barn i løypa) og skøyter, delvis grunnet koronarestriksjoner. 

Planen er å følge skoleåret videre inn mot sommeren. 

 

Økonomi 

Vi har trygg, stabil og god økonomi. Lite aktivitet gav lite utgifter i 2020. Inntektene kommer fra 

sponsormidler og tilskudd.  

Vi hadde budsjettert med underskudd, for å kjøpe inn nye leker og aktiviteter. Dette ble ikke 

gjennomført, da det var så lite aktivitet i gruppa. 

 

 

 

 

  



Rapport 2021 Bueskyttergruppen 

 

2021 har vært et år med lite deltakelse på stevner grunnet Covid. Det var 

lenge usikkert når klubbene kunne approbere stevner, så store deler av året 

gikk til trening. 

Styret har bestått av: 

Leder: Ronny Edvardsen 

Nestleder: Hans Torslett 

 

Økonomi: 

Ingen inntekter utover sponsormidler og tilskudd. Bueskytergruppen har 

midler på bok og fornuftig økonomi. 

 

Sportslig: 

Det ble ikke arrangert noen stevner i Surnadal for 2021(Covid). Vi har heller 

ikke gjort noen store resultater i 2021, men Hans Torslett er uttatt til 

landslaget i 3D som en av to skyttere i kategori langbue. 

 

Anlegg: 

Vi bruker anlegget på Nordmarka stadion og har en 3D løype på Kvanne, 

samt innendørs trening på gammelfabrikken til Talgø i Todalen en gang i 

uken. 

 

Framdrift: 

Det har vært grei aktivitet på treningene med 3 - 6 aktive. 

Utfordringen vår er at siden vi ikke har hatt tilgjengelige fasiliteter i 

Surnadal, men privat har fått låne plass til inne-trening. Alt utstyret vårt har 



vært lagret privat, og vi har derfor ikke kunnet satse på rekruttering og det å 

ta med ungdom og nybegynnere i 2021. Men satser på å starte opp igjen med 

dette når vi på nytt får plass på ungdomsskolen. 

 

Ronny Edvardsen 

leder Bueskyttergruppa  



 

 

  

Årsberetning  

 

  

        

SIL Diskgolf  

      

2022  

  

  

Styrets sammensetning  
  

Leder: Ove Island  

Nestleder: Stein Todalshaug 

Økonomiansvarlig: Marit Mo 

Sekretær/SOME: Marit Mo 

Styremedlem: Eskil Mogstad 

    Jan Terje Moen 

    Steinar Dalen 

  

  

Styrets arbeid  
  

Styremøter  

Det er avholdt 1 styre-/klubbmøte for å diskutere året 2021 og 2022   

  

Spesielle oppgaver  
-Grunnet påbygging og oppgradering av skole, så har vi måtte regulert banen i 2021 og gjøre større 

justeringer i 2022. Disse er nå satt og skal idriftssettes ved første mulighet 



-Ettersom idretten har hatt en enorm vekst, må vi ta nye vurderinger av sikkerheten av bane og 

anlegg  

  

Aktivitet  
Det er en selvstendig idrett og på tross av Covid ble det gjennomført flere turneringer i 2021. Mange 

av våre medlemmer var aktiv lokalt og i hele Norge, uten at jeg har en god oversikt uten å bruke 

vesentlig tid på dette. 

 

Gjennomførte klubbmesterskap hvor vi fikk deltagere fra Hemne, Trondheim og Kristiansund. 

 

Hadde lokal turnering som en del av NordmøreTour, med ca 50 deltagere fra forskjellige plasser. 

Dette ble utført i samarbeid med Sagdammen Diskgolf v /Jan Terje Moen hvor vi spilte en runde på 

Sagdammen og en runde på Øye.  

 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål  

Individuell aktivitet og deltagere på ukesgolf har vært over forventning. 

Egne arrangement for opplæring og rekruttering ble planlagt høyere enn det som ble utført. Nye mål 

for 2022 er satt  

  

Økonomi  
God økonomi. Innkjøp av grensag for å lettere kunne sage grener 4-6m over bakken, og dermed 

kunne vise til en mer vedlikehold bane med høyere standard. 

 

 

  0-5 år  6-12 år  13-19 år  20-25 år  26 år og 

eldre  

Totalt  

Kvinner           3  3 

Menn       3  7  19  30 

Totalt             33 

  

  

Medlemsutvikling  

  

  2020 2021 2022 2023 2024 

Kvinner     3       

Menn     30       

Totalt     33       

  

  

  



 

Årsmelding Surnadal IL Dykkerklubb 2021 

 

 

Styret: 

Styret består av Erik Erland Halle, Thomas Jørgensen og Linda Margareth Øye. 

 

Økonomi: 

Ved utgangen av 2021 står det 65 614,02 på kontoen 

Medlemskontingent ble satt til 350,- 

 

Sportslig aktivitet: 

Det har vært liten til ingen aktivitet i 2021. Noen medlemmer har flyttet og noen har mistet 

interessen. Pandemien har ført til at det har vært stengt og restriksjoner for luftfylling. 

 

Arrangement: 

Det ble ikke utført dykkerkurs i regi av klubben i år. Dersom noen ønsker ta kurs, har vi 

samarbeid med Havsport i Trondheim, som arrangerer kurs kontinuerlig. 

Pandemien har ført til at kurs ha vært uaktuelt.  

 

Plan framover: 

På grunn av liten aktivitet, bør klubben bli lagt ned i en periode. Dersom noen skulle vise 

interesse, kan man gjenstarte klubben. 

 

 

 

 

MVH 

Erik Erland Halle, Thomas Jørgensen og Linda Margareth Øye 



 

ÅRSMELDING 2021: 

 

Styret 2021: 

Leder:  Norunn Irene Næss Bolme 

Nestleder:  John Røen 

Sportslig ansv.: Norunn Irene Næss Bolme 

Økonomi:  Eva Henriette Holsæter 

 

Adm.: 

Tilrettelegge for utøver ved stevnedeltakelse og for inn/utetrening (inne jan.-april, ute mai-

sept). 

 

Økonomi: 

Den er god. 

 

Arrangement: 

Ingen. 

 

Sportslig: 

Deltakelse på KM i Molde/UM i Trheim (15-19år)/Lerøy Lekene (13-14år), og flere mindre 

lokale stevner (Aure/Straumsnes og Børsa) med mange gode plasseringer. Ble litt mindre  i år 

p.g.a smittesituasjonen. 

 

Anlegg: 

Anlegg på øye blir tatt i bruk så snart det klart etter vinteren og fram til frosten kommer, org. 

trening har foregått på tirsdager og torsdager. Noe utstyr ble kjøpt inn, fortsatt er det behov 

for mere. 

 

Leder SIL Friidrett 

Norunn Irene Næss Bolme 
 

  



Årsmelding for Surnadal IL Innebandy 
 

STYRET 2021 

Rickard Larsson 

ADMINISTRASJON 

Administrasjonen består av styret. 

ØKONOMI 

Se vedlegg. 

ARRANGEMENT 

Ingen  

SPORTSLIG AKTIVITET  

Liten aktivitet blant voksne p.g.a. Covid-19, og dette har vært et år som vi mistet mange fra 

gruppa. Ingen aktivitet for barn og ungdom  

 

DUGNAD 

Dugnader innstillt p.g.a. Covid-19 

 

PROFILERING AV SPONSORER 

Vantreklame, vår vant blir brukt av skole og andre grupper i SIL bruker vårt vant ved behov, 

ofte ved arrangement. Svorka, Talgø, Surnadal Sparebank blir profilert på vantet. Her må det 

endres reklame fra surnadal sparebank til Sparebank 1 Nordmøre, men vantet er gammelt og i 

dårlig stand så det spørs om det skal legges ned noe penger på det. 

 

  

Rickard Larsson, 17/03-2022 

Leder for Surnadal IL Innebandy 

 

 

 

  



Årsmelding 2021 for Surnadal IL Turn  

 

Styret 2021:  

Leder: Friederike Zwick  

Kasserer: Else Johannessen 

Styremedlem: Lars Inge Harang 

Administrasjon:  

Styret har avholdt møter ved behov og ellers hatt god kommunikasjon på epost og i egen 

messengergruppe.  

Leder deltok i møte med Allidretten for å bedre samarbeid innenfor gruppa.  

Økonomi:  

Turngruppa hadde grei økonomi i 2021 og endte året med et lite overskudd. 

 

Arrangement:  

Turngruppa organiserte intern klubbkonkurranse i april / mai 2021. Denne ble fordelt på flere 

ettermiddager for å imøtekomme gjeldende smittevernregler.  

 

Sportslig aktivitet:  

Turngruppa har circa 55 utøvere i alderen 8-15 år, fordelt på to basisgrupper (1 time trening per uke) 

og en gruppe for viderekomne (1,5 timer trening per uke). Treninger ble avholdt i idrettshallen. En 

kort periode før sommerferien ble det organisert ekstra treninger for den viderekomne gruppa, da 

det var ledig kapasitet i idrettshallen.  

Eline Saltrø Polden ble klubbmester i klassen rekrutt og Inger Emilie Grøtan Øye i klassen junior.  

7. 11. 21 deltok SIL Turn i en Salto-konkurranse organisert av Molde Turnforening. Her vant Inger 

Emilie Grøtan Øye i juniorklassen, mens Solveig Toset Møkkelgjerd fikk en premie for minst trekk for 

frittstående-øvelsen sin.  

Helga 16.-17. oktober deltok Friederike Zwick på trampettsikringskurs 2 i regi av Trondheims 

Turnforening.  

 

Leder SIL Turn, Friederike Zwick  



Årsmeldingsmal  2021 

Årsmelding for Trimgruppa 

Styret  2021: 

Leder: Toril Storrøsæter 

Sekretær:Sivert Moen 

Styremedlem:Siri Wullum 

Styremedlem:Wenche Fjeldset 

Styremedlem:Ole Johan Rudolfsen 

 

 

 

ADMINISTRASJON 

Vi har bestem å legge ned Trimguppa etter 20 år. StikkUt er et godt og mer moderne 

alternativ som har kommet for å bli og vi ser at det blir vanskelig å opprettholde 

interessen hos oss. 

 

ØKONOMI 

Vi har god økonomi og ønsker å bruke en del av pengene til å bygge en gapahuk på 

et lett tilgjengelig sted i bygda. Vi har vært i kontakt med Surnadal vgs for å høre om 

det er noe de kan ta på seg. Om de ikke kan tenker vi å bestille et byggesett å ta det 

på dugnad. 

 

ARRANGEMENT 

Nei 

 

SPORTSLIG  AKTIVITET  

Ingen sportslig aktivitet. 

 

   

 

 

  

Toril Storrøsæter 

Leder for Trimgruppa SIL 

 

 

 

 

 

 


